
Referat - Afdelingsbestyrelsesmøde 18.02.2025

Deltagere: Casper, Thomas og Maria 

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden og valg af referent: Maria
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
3. Nyt fra bestyrelsesmail:

a. Møde med Sara 3/2-25
i. Eurocard og Acubiz adgang - Bestyrelsen har besluttet, at Maria får ansvaret 

for kortet indtil videre.
ii. Bauhaus konto - hvordan undgår vi, at denne bliver brugt uhensigtsmæssigt 

og konteres på rådighedskontoen? Teknikgruppen bliver kontaktet, så de 
kan gennemgå sidste års indkøb og tjekke, at alt er som det skal være. Vi 
kan fremover benytte konto og dertilhørende rabatter, såfremt der afregnes 
direkte med Eurocard (så der ikke bliver sendt faktura til UNIK). 

iii. Økonomi generelt: Bestyrelsen har behov for en KAB faciliteret økonomi 
workshop, hvor vi alle kan blive sat ordentlig ind i opgaverne, der relaterer 
sig til afdelingens økonomi. 

iv. 10 års gennemgang er ikke noget, man bruger, men Thomas (KAB) inviterer 
til Markvandring marts-maj.

v. Husk, at alle bestyrelsesmødereferater skal sende til Sara!
b. Forskellige udlæg foretaget af festudvalget: Håndteres lige så snart, Eurocard er 

oppe at køre. 
c. Thomas Hay beder om billeder af teknikrum - Thomas har svaret
d. Spørgsmål fra nytilflytter 89 1.th. - Thomas har svaret
e. Fraflytning 1/4 nr. 85 st.tv - Maria deltager til fremvisning af lejlighed fredag d.28/2 

ml.15-17
4. Afdelingens retningslinjer for fejlmelding, driftssager og bestilling af håndværkere - 

overholder de regler og retningslinjer? Maria spørger KAB til råds. 
5. DVKT - der er en del ”Anlæg bør repareres” - reparationer skal igangsættes hurtigst muligt
6. Fastlæggelse og planlægning af afdelingsmøde forår 2025 (invitation skal udsendes 4 uger 

før)
a. Behandles ved næste møde

7. Evt. 
a. Underskrive mails med eget navn? - Det blev besluttet, at det afhænger af kontekst. 

8. Næste afdelingsbestyrelsesmøde: 
a. Hvornår: 3/3 -25 kl. 18.30
b. Hvor: nr. 65 
c. Dagsorden:

i. Økonomi 
ii. Afdelingsmøde forår 2025


